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 קביעת מועדי ישיבות מועצת עיר מן המניין.  .8

 

 ל ו ק ו ט ו ר פ

 

 ברכות ופרידה .1

ערב טוב לכולם. רב העיר, נכבדי העיר, חברי המועצה הנבחרים, חברי  ע:”י. פרץ, רה

לפתוח את ישיבת מועצת העיר המועצה הפורשים, קהל נכבד. אני שמח 

 הראשונה לקדנציה זו.

כולנו מברכים את חברי המועצה החדשים בהצלחה רבה. מועצת העיר  

היא הגוף האחראי על כלל פעילות העירייה, על שולחנה מתקבלות 

ההחלטות החשובות והמהותיות ביותר בקביעת עתידה ואופיה של 

 העיר. 

כותי בקבלת ההחלטות ובטוחני כי במהלך השנים יצרנו שיח אמיתי ואי 

כולכם תשקלו תמיד את גודל המעמד והאחריות המוטלת עליכם. 

מאחל כי מועצה זו תעשה את המירב והמיטב למען קרית אתא 

 ותושביה. בהצלחה.

אני מזמין את רב העיר, הרב אליהו מימון, להדליק את החנוכיה, נרות  

 החנוכה וכמובן לשאת ברכה. 

 נוכה()הדלקת נרות ח

 דברי ברכה, כב' הרב בבקשה.  ע:”י. פרץ, רה

ערב טוב לכולם. זה היום עשה השם נגילה ונשמחה בו. ברשות כב'  א. מימון:

ידידנו היקר ראש העיר מר יעקב פרץ, סגנו ממלא מקומו עו"ד טולדנו, 

מימון טולדנו, כל הידידים היקרים שמסביב לשולחן המכובד ומסביב 

 כובד אזרחים יקרים, מוריי ורבותיי.עוד יותר לשולחן המ
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ראיתי בספרים הנפלאים כותבים דבר מדהים, באים בטענה לאדם, לא  

אומרים לו למה לא היית משה רבנו, לא הייתי משה רבנו. אומרים לו 

אליהו, למה לא היית אליהו? פירוש הדברים שבורא עולם נתן לכל אדם 

 מפנים את הכלים האלה. כלים, לכל אחד יש כלים, השאלה לאן אנחנו 

ניקח רק את המידות, מידת הקנאה. בפרשת השבוע ויקנאו בו אחיו.  

מידת הקנאה זאת מידה טובה? מה אתם אומרים? תענו לי במה? קנאת 

סופרים תהווה חוכמה. אם רואים באמת אדם שמצליח ומתקדם 

 ומתעלה בחוכמה, יש עניין לקנא בו.

לנו פה חברי מועצת עיר עם  כשאנחנו רואים פה ברוך השם שיש 

 20הכישורים הנפלאים ביותר ובראשם ידיד נפשי יעקב פרץ שמעל 

שנה, אני מלווה אותו עוד לפני שהוא נבחר לראש עיר, אנחנו ביחד 

ובידידות ותמיד אני לומד ממנו. מכל מלמדיי השכלתי. יש עניין ללמוד 

לזה ככה מכל אדם. וברוך השם, בורא עולם נטע בקרית אתא נקרא 

 אדם חכם ונבון.

איך כתוב בפרשת השבוע על יוסף? כשיוסף פותר את החלומות לפרעה  

אז הוא אומר לו שבע שנים רעב, שבע שנים שבע. ועתה ירא פרעה איש 

 נבון וחכם. 

אז כולם שואלים אתה התבקשת לפתור חלום אז תפתור את החלום.  

ועתה ירא פרעה  למה אתה צריך להציע הצעות? מי ביקש ממך להציע

 איש נבון וחכם? 

אומר ראש הישיבה שלי המילה ועתה לא אמר יוסף, המילה ועתה אמר  

פרעה. נו ועתה? יש פה אשכנזים, חבר'ה? איך אומרים ואתה? ווז גישן 

ווז אל גישן אלקנה, מה עושים? ועתה? אמר את זה פרעה, נכון עו"ד 

עושים עכשיו? ירא סגל? ביידיש אמרתי את זה טוב? ועתה. אז מה 

 פרעה איש נבון וחכם. 

זכינו ברוך השם לאיש נבון וחכם שבאמת מלכד את כולם בקרית אתא  
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וגם מי שיש לו אופוזיציה בונה, אני תמיד אומר אופוזיציה בונה זה 

בכבוד, מגיע ליעקב מהצד, יעקב כך וכך צריך, ויעקב בהבנה גדולה, 

 אתא. באיחוד גדול מאחד את כולנו למען קרית

אני רק אומר, יעקב, מי שהיה מצלם את העיר לפני חמש שנים ועכשיו,  

אי אפשר להכיר את העיר. אתם יודעים למה? בגלל הגובה של העירייה 

 החדשה. כל המבנה הנפלא הזה. 

אני כבר כמה פעמים מבקש מיעקב שייתן למועצה הדתית איזה קומה,  

ה שאין סיכוי. אולי, אולי, חצי קומה, יעקב, רבע קומה. כן? אבל כנרא

אז בעזרת השם אני רוצה לברך את כולכם שהנר הקטן הזה שכל אחד 

בפני עצמו, כל חבר מועצת עיר בפני עצמו זה נר שמאיר ויאיר. ואם 

באמת אנחנו רוצים את טובת העיר אז שזה יהיה הכול מתוך ביקורת 

שלכל  בונה, מתוך אהבה ואחוה, מתוך כבוד אחד לשני ומתוך הבנה

אחד יש כישורים, כל אחד יש לו את המחשבה וכל אחד בורא עולם 

ייתן לו בעזרת השם את הדרך הטובה לבנות את עירנו לתפארת. אמן. 

 תודה. בהצלחה לכולם. 

 )מחיאות כפיים(

תודה רבה לכב' הרב אליהו מימון. אנחנו נפרדים היום מחברי המועצה  ע:”י. פרץ, רה

 שנה של שירות. 35הותיק, אברהם מועלם,  הפורשים. הראשון שבהם,

 )מחיאות כפיים(

. אברהם כותיק חברי המועצה היוצאת, החלטת 2018עד  1983-כהונה מ ע:”י. פרץ, רה

לאחר שנים רבות של עשייה ציבורית שלא להתמודד על כהונה נוספת 

במועצת העיר. קרית אתא ותושביה מודים לך על שירות ציבורי ועשיה 

 רבת מעלה.

במהלך כל שנות כהונתך פעלת רבות למען העיר ותושביה, תרומתך  

האדירה אשר באה מתוך תחושת שליחות אמיתית משתקפת בכל 

תחומי החיים. הטבעת חותם במערכת החינוך העירונית והיית שותף 
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 מלא להפיכתה לאחת ממערכות החינוך הטובות בארץ. 

קרית אתא תוך  נרתמת בכל מאודך לסייע בקידומה ובפיתוחה של 

שאתה נכון לכל משימה בכל עת, מתוך ראיית עולמך להפוך את העיר 

 קרית אתא לטובה יותר ולפעול למען תושביה.

בכל שנות חברותך במועצת העיר פעלת ביושר, בהגינות, באדיבות,  

בסבלנות והקרנת מניסיונך העשיר על כל הסובבים אותך. על אף 

בים תמיד היית נכון להתייצב למען עבודתך ועיסוקיך הציבוריים הר

 קרית אתא ותושביה ולעשות ככל שביכולתך למענם.

רק הקרובים אליך באמת יודעים את מלוא ואת עומק תרומתך, שכן  

 פועלך נעשה למען העשייה ובצניעות התואמת את אופייך. 

אברהם ידידי, בנימה אישית הרשה לי להודות לך על חברות ארוכת  

ות והאוזן הקשבת, על הנכונות ועל הרצון להיות עבור שנים, על העצ

קרית אתא. לא ביקשת לעצמך כבוד והדר, אולם אנו מעניקים לך על 

פועלך ועל תרומתך הייחודית ועל מי שהיית עבור כל אחת ואחד 

 מתושבי קרית אתא. 

אתה מבקש לעצמך פרישה, אולם אנו לא נוכל לוותר על ניסיונך. קרית  

לוותר על פועלך ועל כן כל עוד תסכים לכך תהיה שותף  אתא לא תוכל

מלא לעשיה הציבורית בעיר. אברהם מועלם, תודה לך בשמם של כל 

 תושבי קרית אתא. 

 )מחיאות כפיים(

לצערי לא כל חברי המועצה הפורשים הגיעו, אבל איגור הצעיר  ע:”י. פרץ, רה

איגור, משב רוח מביניהם נמצא כאן איתנו. כן, מגיע לו. הבאת עימך, 

מרענן וחשיבה מקורית. היית שותף מלא לקבלת ההחלטות בקדנציה 

האחרונה, פעלת לקידום תחומי קליטת עליה ושילוב עולים באופן 

 אינטגראלי בחברה ובקהילה.

בטוחני כי נזכה לראותך בעתיד במסגרת העשייה הציבורית בעיר. אני  
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עשייתך הציבורית  וכולנו כאן מאחלים לך בהצלחה ומודים לך על

 בקרית אתא. עלה והצלח.

 )מחיאות כפיים(

 בשם הפורשים אברהם, בבקשה.  ע:”י. פרץ, רה

כב' הרב, ראש העיר ידידי, חברי הטוב, חבריי במועצת העיר, קהל  א. מועלם:

שנים בהם  35נכבד. אני עומד כאן לפניכם נרגש על תקופה ארוכה בת 

ה של תפקידים בעירייה, וכל אחד שירתתי ביחד עם חבריי במסגרת שור

מאתנו שירת את העיר ותרם את תרומתו בכל המערכות החינוכיות 

 והאורבניות.

אתא. הייתה  מבחינתנו זה היה מסע יהודי ציוני של נתינה לישוב קרית 

לנו הזכות לחברי מועצת העיר ללכת יד ביד, שכם אל שכם, עם ראש 

העיר יעקב פרץ אשר באמת מתמחה באיחוד כל גוף וכל גורם בכל 

המערכות. ולכן גם העיר עצמה, כל העיר, אין לנו מחלוקות, חילוניים 

ולא חילוניים, דתיים ולא דתיים, לכן הייתה לנו זכות להיות באמת עם 

קב אשר העניק לנו עוצמות, משאבים שעזרו לנו לממש את המטרות יע

 והיעדים שהעיר הציבה לעצמה. 

מערכת החינוך היא סיפור הצלחה שצמח נוכח פנינו ממש, במהלך  

שירותנו במועצת העיר מערכת החינוך הגיעה להישגים מרשימים וכיום 

 היא בין המובילות בחינוך בארץ. 

 90ות היהודית בקרית אתא, עיר ותיקה בת חיזקנו את התרבות והזה 

אלף נפש, מתפרשת על פני  70שנה, זינקה קדימה וכיום היא כבר מונה 

עד תום ומצליחה להיות  38שכונות חדשות, מנצלת את מסלולי תמא/

אבן שואבת ואטרקטיבית לאנשים צעירים, מבוגרים, עולים חדשים, 

 ותיקים, דתיים ולא דתיים. 

ועדיין לעיר הזאת ישנן תוכניות רבות מאוד במגירה של יעקב וזה  

אודות לכשרון המיוחד שלו, הכישרון הדיפלומטי והענייני שבו הוא 
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מצליח להביא תוכניות ולהיות אוזן קשבת לכולם, הכול עם אישיות 

 קורנת וסבר פנים מאיר לכל האזרחים. 

שנתת לנו במילוי אנו הפורשים ממועצת העיר מודים לך על הסיוע  

תפקידנו כחברי מועצה לטובת רווחת התושבים והעשיה הפוריה כאשר 

 אתה הדרכת אותנו.

ובנימה אישית, אני שמח שבני עופר ממשיך כיום בדרכי כחבר במועצת  

 העיר. 

 )מחיאות כפיים(

אני מאחל לו הצלחה רבה במסע אליו הוא יוצא. עופר הוא בחור נמרץ  א. מועלם:

א כעת יו"ר ועד ההורים הישובי, צנחן ולוחם שנפצע והשתקם ופעיל, הו

בכוחות עצמו. וכמובן אני רוצה להודות לרעייתי, רותי, שסייעה לי 

 לאורך כל הדרך.

 )מחיאות כפיים(

והיה לי העונג לעבוד עם עובדי אגף ההנדסה שמצאתי שם אנשים  א. מועלם:

העיר בבניתה  מסורים עד תום למען מטרה אחת לשרת את התושב ואת

 ובראשם מהנדס העיר, שמעון דניאל.

 )מחיאות כפיים(

אני יכול להסתכל אחורה בגאוה רבה ואני יכול לומר שהמערכת  א. מועלם:

המוניציפלית המופלאה אחוזה בידיים איתנות וצופה פני עתיד של 

 תקווה, אמון ואמונה. 

הוא במבט לאחור ובהסתכלות לעתיד אני מבקש לצטט פסוק אחד ש 

תמציתי וכולל את מהות דרכנו זו הציבורית וזו הפרטית: "יגיד לך 

אדם מה טוב ומה אדוני דורש ממך כי אם עשות משפט באהבת חסד 

 והצנע נפש עם אלוהיך". מיכה, פרק ו' פסוק ח'.  תודה רבה לכולם.

 )מחיאות כפיים(

ים טובים תודה רבה לחבר המועצה אברהם מועלם. יישר כוח, חי ע:”י. פרץ, רה
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 וארוכים, המון בריאות. 

הערב אנו מברכים את עו"ד חיים מלכא אשר מסיים תקופה ארוכה  

 בתפקיד היועץ המשפטי לעיריית קרית אתא. 

 )מחיאות כפיים(

עו"ד מלכא שימש בעבר גם כחבר מועצת העיר והיה שותף לתהליכים  ע:”י. פרץ, רה

  העירוניים ולעשיה הרבה גם מסביב לשולחן זה.

לדעת כל בעלי התפקידים בעירייה ולדעת גורמי החוץ עימם העירייה  

באה במגע, עו"ד מלכא נחשב כאוטוריטה משפטית רבת מעלה. הבנתו 

והיכרותו יוצאת הדופן את תחומי המשפט הציבורי והמנהלי, בשילוב 

עם חוכמתו ותבונתו האישית הביאו את עיריית קרית אתא לקבל את 

 ה הגבוהה ביותר. השירות המשפטי ברמ

חוכמה זו לא באה לידי ביטוי רק במישור המשפטי, היא חוצה תחומים  

והיא מקרינה ידע, בטחון, אחריות ומקצועיות על כל הסובבים ומזכה 

 רבים ליהנות מעולמות ידע נרחבים. 

ייעוץ משפטי ברשות מקומית מצריך עבודה רבה, מחשבה מעמיקה  

בזמן קצר. החלטות אלה נוגעות בכל וצורך בקבלת החלטות, לעיתים 

תחומי החיים ובכל עת שנתקבלה החלטתו של עו"ד מלכא הייתי סמוך 

ובטוח כי עיריית קרית אתא קיבלה את ההחלטה הטובה ביותר למען 

 העיר ותושביה.

עו"ד מלכא העמיד מחלקה משפטית לתפארת תוך שהוא מכשיר צוות  

 ול השוטף בענייני העירייה. מוכשר ומיומן של עורכי דין להמשך הטיפ

זו היא ההזדמנות הנאותה עבורנו לברך את עו"ד קרן רוזליס, מי  

ששימשה בעבר כיועצת המשפטית למועצה האזורית זבולון ואשר 

נבחרה לשמש כיועצת המשפטית לעיריית קרית אתא. עו"ד רוזליס, 

 בהצלחה.

 )מחיאות כפיים(
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וד במשותף עימך, ליהנות מתבונתך ולעמוד חיים מכובדי, זכיתי לעב ע:”י. פרץ, רה

 מקרוב אחר תרומתך הרבה והמבורכת למען קרית אתא ותושביה. 

כולנו מודים לך הערב ומאחלים לך הצלחה ובריאות איתנה. אולם אין  

באפשרותנו לוותר על הידע המשפטי, הניסיון הרב והאישיות הייחודית 

טוחני כי תמשיך ותלווה שלך ועל כן הפרידה היא רשמית בלבד, שכן ב

אותנו בכל דרך ותוסיף לתרום לעיריית קרית אתא, לעיר קרית אתא 

 ולתושביה.

עו"ד מלכא, אנו מודים לך על שירות ציבורי מהמדרגה המעלה ביותר.  

 תודה רבה. 

 )מחיאות כפיים(

 כמובן בצניעות של חיים הוא גם הדריך אותנו איזה מתנה לתת לו. כן?  ע:”י. פרץ, רה

תודה רבה. אני רוצה לומר רק דבר קטן אחד, איפה שבאתי להשמיע  מלכא:ח. עו"ד 

משפטים למדתי משפטים. ממש כמו שאני אומר הפלפול והחוכמה 

שנפלה בידי ראש העיר במשפטי וגם בדברים אחרים, אבל ברקע 

משפטי תמיד יצאתי ממנו, באתי כביכול ללמד ויצאתי לומד והרבה. 

 תודה רבה. 

 חברי הסיעות השונות של הבית ביקשו לדבר. הילה שלם בבקשה. ע:”פרץ, רהי. 

טוב. אז אני רוצה קודם כל להמשיך בברכות ולברך את כב' ראש העיר   שלם:-ה. רובין

וחברי מועצת העיר. אני שמחה להיות פה ביום המיוחד הזה כאישה 

לת ואני אשמח לראות גם בעתיד עוד נשים רבות מצטרפות לשולחן קב

 ההחלטות. 

 יש פה עוד אישה. ע:”י. פרץ, רה

 נכון. זאת המטרה ואני אשמח לראות עוד.  שלם:-ה. רובין

 בעזרת השם. ע:”י. פרץ, רה

התקיימו כאן בחירות. בבחירות האלו נפל דבר, אנחנו נבחרנו  30.10-אז ב  שלם:-ה. רובין

 להיות הסיעה השנייה בגודלה, סיעת הילה שלם והתושבים. איתי
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נמצאים רואי דוד וניר יעקובי. נפל דבר. בעצם הסיעות השתנו באופן 

משמעותי. אנחנו חרטנו על דגלנו שיתוף ציבור, אנחנו מאמינים 

שתושבים מבינים הכי טוב מה הם צריכים, רק צריך להקשיב להם 

 וליישם.

ולצערי הרב כב' ראש העיר בחר לא לקרוא לנו לשיח משותף וחשיבה  

. כב' ראש העיר, אנחנו כאן חוץ מלהשפיע, למען על עתיד העיר

התושבים, איננו אנשי מלחמות, אנחנו אנשי עשייה. רצוננו לקדם את 

 העיר בתרבות, בחינוך, בחזות העיר. יש כל כך הרבה מה לעשות כאן. 

חברי מועצת עיר. אנחנו  11חוץ מבעצם עשייה של ראש העיר, יש עוד  

כוח. אין פה שלטון יחיד, חברים, אנחנו כאן כדי להשפיע, יש לנו את ה

צריכים לייצג את התושבים נאמנה. קוראים לנו נציגי ציבור ואני 

מאמינה שצריך לעשות זאת ולשתף אותם כי תפקידם של מנהיגים הוא 

לייצר מנהיגים נוספים ולא מונהגים נוספים. אשמח לראות פה עשייה 

 אמיתית למען התושבים. תודה רבה. 

 כפיים()מחיאות 

 תודה רבה. עופר בבקשה. ע:”י. פרץ, רה

אני מצטער שאני אצטרך גם לדבר קצת בנימה האישית. פרשת השבוע  ע. מועלם:

האחרונה שקראנו פרשת וישב מסופר על סיפורו של יוסף ואשת פוטיפר 

ומפרשים הפרשנים שמה שמנע מיוסף בסופו של דבר להתפתות היה זה 

 . ראה את דמותו של יעקב. שהוא ראה את דמותו של אביו

בהקשר הזה אני רוצה לומר שאני רואה את דמותו של אבי לאורך כל  

 שנות חיי. באתי,

 )מחיאות כפיים(

הפעילות הציבורית לא זרה לי מכיוון שבתור ילד, נער ואדם בוגר גדלתי  ע. מועלם:

על ברכי פעילותו הציבורית הענפה של אבי. ואני מקווה מאוד שאני 

להיכנס לנעליו הגדולות ולהמשיך בדרכו המיוחדת, מאירת  אצליח
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הפנים, בצניעות שמאפיינת אותו, להמשיך ולעשות למען תושבי העיר 

 וקרית אתא. 

בהקשר של חברי מועצת העיר, אני מקווה שכולנו נשכיל ונדע לעבוד  

בשיתוף פעולה ולקדם את ענייני העיר. אני לא חושב שיש פה מונהגים, 

ועצת עיר הוא מנהיג בפני עצמו מעצם העובדה שהוא יושב כל חבר מ

סביב השולחן הזה ואני מאמין שלכל אחד יש אג'נדה שלשמה הוא 

 נבחר ולשמה הוא רוצה לעבוד ולקדם את העניינים לטובת העיר.

ואני מאמין שבעבודה משותפת בהנהגתו של ראש העיר שעושה פה  

חום החינוך, אני מאמין לילות כימים למען קרית אתא, ובמיוחד בת

 שנצליח לקדם ולהגיע להישגים מרשימים בקרית אתא. תודה רבה.

 )מחיאות כפיים(

 תודה רבה לעופר. אריה נחום בבקשה. ע:”י. פרץ, רה

כב' הרב הראשי, ראש העיר, חברי מועצה, תושבות ותושבים. האמת  א. נחום:

את עצמי  היא שאני מתרגש, מתרגש מאוד ובאיזשהו מקום אני שואל

מה אנחנו כחברי מועצת העיר יחד צריכים לעשות על מנת להצדיק את 

 הבחירה בנו.

אני יודע דבר אחד שרק שיתוף פעולה מלא, כן ואמיתי, כל אחד  

בהתאם לוועדה שהוא יקבל אותה יחד עם חבריו האחרים, ישים על 

נו נקודות עיקריות ויפעל וישיג אותן, אז אני יודע שעשי 5, 4השולחן 

 את שלנו. 

לא צריך להתפזר בהרבה תחומים, לא בהרבה נושאים, לקחת נושא  

לחרוש אותו, להגיע תוצאה, להביא אותה לפני מועצת העיר, להביא 

אותה בפני המנכ"ל, בפני ראש העיר, להחליט ולצאת לדרך. אני מאמין 

בפעולה הזו, אני מאמין שרק כך נוכל להצליח לטובת העיר והתושבים. 

 לחה לכולנו. בהצ

 )מחיאות כפיים(
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 תודה רבה לאריה. ציון אסולין בבקשה. ע:”י. פרץ, רה

מכובדיי כולם, ראשית אני רוצה להתנצל בשם חברי אייל בר, הוא  צ. אסולין:

נמצא בחו"ל ונבצר ממנו להגיע. אבל אני רוצה להתחיל בלספר לכם מה 

אני דרך אגב שהחלטתי,  1993-הוא כוחו של חבר מועצה. זה מתחיל ב

מכהן כבר זו הקדנציה השישית שלי. החלטתי להתמודד, החלטתי 

להקים רשימה בעקבות מה שהיה בתנועת החרות, החלטתי להקים 

תנועה שנקראת צל"ש, ציבור למען שינוי, צעירים למען שינוי, ציון 

 למען שינוי.

עברתי ייסורים מאוד מאוד קשים, היו הרבה אנשים רשעים, אכזרים,  

אבל הדבקות במטרה, הדבקות במטרה, הנחישות שלי הביאו אותי 

 ונבחרתי כחבר מועצה יחיד.  1993-להיבחר ב

אחרי שהגשתי את הבג"צ  1996-נבחרתי, ב 1993-והנה נפלה בחלקי ב 

א של כפל תפקידים, המפורסם שעד היום לומדים אותו בפקולטה, נוש

עמדתי בבית המשפט העליון ואז בית המשפט העליון קבע שהמועצה 

 תבחר מבין חבריה ראש עיר. 

ואז אני עם הקול שלי הבודד הייתה סיטואציה שחבר ילדות שלי יהיה  

ראש העיר. לא היססתי לרגע, ברגע שזה הגיע אלי מחלתי על הכול, על 

זה ובקהל שיודעים מה עברתי, אבל כל מה שעשו לי, יש בודדים בחדר ה

 ברגע שזה בא לפתחי, אמרתי חבר ילדות בית"רי יהיה ראש העיר. 

אני גאה שעשיתי את הצעד הזה, אני גאה שעשיתי את הצעד הזה ואני  

לא מצטער עד עצם היום הזה ועד יומי האחרון בפוליטיקה אני אהיה 

 גאה בכך. 

, אני מצדד כבר כמה שנים שהעיר קרית אתא זקוקה לסגנים מכובדיי 

בפועל, כי אני חושב שסגנים בפועל זה דבר חשוב לעיר, לפיתוחה של 

העיר, לסמכויות שהוא יקבל, דברים יכולים להועיל לציבור כי קרה 

 משהו בבחירות האלה. 
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ולכן אני חושב כמו שהביאו למועצה הזאת לפני כמה שנים, הביאו  

ה לממן רב נוסף על חשבון העירייה, אז אני קיבלתי את זה החלט

בהבנה, הצבענו פה אחד שהרב יהיה ממומן ע"י העירייה ולכן אני חושב 

ואני מצדד בזה שבכל עיר, וכשאני רואה את הערים הסמוכות לנו, אני 

 רואה שהם ממנים ואני חושב שהתפקידים הם חשובים ביותר.

ני חושב, זו דעתי. אני אמשיך לצדד בעניין לכן מכובדיי כולם זה מה שא 

הזה וזה לא משנה אם זה יהיה אני או מישהו אחר, אבל אני חושב 

רק  4היה לי הזכות והיו  96שהנושא הזה חשוב מאוד. כמו שבשנת 

להצבעה, מפלגת העבודה  4, רק הגיעו 9מהליכוד, אז היו סיעה גדולה 

צאים פה, אני נשארתי אבל הם לא נמ 4לא הגיעו. זאת אומרת היו 

 הנצר האחרון בסבב של השולחן הזה.

לכן אני מאחל לכל החברים החדשים שנבחרו, גם אם נכנסתם עם  

מנדט אחד, כוחו של מנדט יש לו משמעות. אני מאחל לכולם, גם לראש 

העיר הנבחר, שיהיה בהצלחה. ידיי מושטות לקואליציה, אני לא 

אם נבצר ממני להיות בקואליציה  אמרתי שאני אהיה באופוזיציה, אבל

אני אשרת את הציבור גם מהאופוזיציה. עשיתי את זה בעבר, הטבעתי 

את החותם שלי בהרבה תחומים בקרית אתא, בחברה, בקהילה, 

 בחינוך, בחובת השירות בצה"ל, בכל מקום עשיתי למען הקהילה.

את אני רוצה להמשיך לעשות למען הקהילה, יש לי את היכולת לעשות  

זה, אני רוצה לעשות את זה. כמו שאמר עופר אנחנו כולנו מוכנים 

לעשות למען הציבור. ולכן אני מאחל לכולם שיהיה לכם חג שמח 

 ובהצלחה. תודה רבה. 

 )מחיאות כפיים(

 תודה רבה לציון אסולין. סימון בבקשה. ע:”י. פרץ, רה

י את המונולוגים של כולם כב' הרב, ראש העיר, חברים נכבדים, שמעת ס. מושיאשווילי:

כאן. אני ראשית מאחל לכולנו בהצלחה. תוך כדי עלה לי איזה סיפור 
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 5שנים, חג החנוכה, אנחנו יושבים  4קטן שקרה איתי מזמן עוד לפני 

 חברים, חברים שהתמחינו כולנו אצל עו"ד דב וייסגלס. 

, אחד שנה זה היה, המקום זה קפה רולדין בתל אביב 16, 15אנחנו לפני  

החברים שלי נקרא לו אוהד, אוהד משרת באחד מזרועות הביטחון 

במדינת ישראל. הוא אמר לי, הוא סיפר לנו תוך כדי שרוצים להעביר 

 אותו הממונים ממדינה אחת למדינה שנייה. 

, 100אמרתי לו תשמע, יש יהודי שגר בבני ברק, יהודי שנושק לגיל  

רובנו שמענו את השם הזה, יהודי קוראים לו הרב שטיינמן. אני חושב ש

 ימים. 3-שנפטר בדיוק לפני שנה ו

ניגשנו אליו, השעה הייתה תשע בערב, אני מכיר את אחד הנכדים שם.  

כשהגענו לרב אז אוהד הוא יהודי שהוא לא שומר מצוות, הוא חבש 

כיפה תוך כדי, נכנסנו אליו. ובדקה וחצי אוהד בדיוק סיפר לו את 

 הרב שואל אותו מה אתה עושה, מה העבודה שלך.המקרה ותוך כדי 

הוא סיפר לו. היהודי הזה נרדם, לכאורה נרדם. הוריד את הראש שלו  

שניות ואוהד מסתכל עליו. הוא מרים את הראש ואומר לו  4, 3במשך 

מילה אחת, הוא אומר לו איפוק. אוהד לא הבין אותו, הוא אומר לו מה 

 אומר לו תתאפק.  הרב מבין, מה הרב אומר לי? הוא

ימים אוהד הגיע ללוויה שלו. לקח כרטיס טיסה והגיע.  3-לפני שנה ו 

 הוא לא הספיק ללוויה, הוא הגיע לנחם יום למחרת את הבנים שלו. 

עוד סיפור קטן על יהודי שכולנו מכירים, בנימין נתניהו היה שגריר  

לו אתה  ישראל בארה"ב. ובזמנו הוא הגיע לרבי מלובביץ' והרבי אמר

מגיע לבניין החשוך ביותר בעולם, האו"ם. מעט מן האור דוחה הרבה 

 מן החושך. וחושך לא מגרשים במקלות ולא באבנים אלא במעט אור. 

אנחנו מגיעים לשרת את הציבור בבניין שהוא לא חושך, הוא אור.  

אנחנו רק צריכים ללכת ולהוסיף, כמו נרות חנוכה הולך ומוסיף. אני 

לנו, אני בדרך כלל צנוע, אבל אני אומר שבחמש שנים מאחל לכו
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האחרונות שירתנו את הציבור אני וחבריי שהם לא יושבים איתי 

 במועצת העיר, הקמנו את הקבוצה, את הלשכה לפניות הציבור. 

הייתה לנו עזרה, הגענו לפקידים, הייתה לנו עזרה מהמערכת  

בר פשוט, נבחרנו הפקידותית של העירייה. אנחנו צריכים לעשות ד

בשביל לשרת את הציבור ולסייע לציבור. הכוחות שלנו צריכים להיות 

בדיוק מנותבים למטרה הזאת, הסיוע לתושב. אני גאה בזה שנולדתי 

כאן, אני התחנכתי כאן, אני מסתכל כאן בחברים שיושבים ועומדים, 

השני  אני רואה את דודו כהן. אנחנו למדנו יחד בגורדון, ישבנו אחד ליד

 ואפילו הלכנו מכות קצת, נכון דודו? רק בגלל הכדורגל. זה הכול. 

אנחנו, זה מה שאנחנו צריכים לעשות, לסייע, לעזור. זו זכות וגם חובה,  

 חובה יום יום ואני מאחל לנו, לכולנו, בהצלחה וחנוכה שמח.

 )מחיאות כפיים(

 תודה רב לסימון. הרב ברבי בבקשה. ע:”י. פרץ, רה

ברשות רב העיר, ראש העיר, ממלא מקום, חברים, חברי מועצה, חג  י:ע. ברב

אורים שמח. כמובן שאנחנו מתחילים את הקדנציה הנוכחית ויש לי 

הרגשה טובה שכמו בקדנציה שעברה שכולם היו ביחד, מאוחדים 

ומלוכדים והחלטות בישיבות מועצה התקבלו כולם כמעט פה אחד, אני 

 יה הזאת. מקווה שגם כך יהיה בקדנצ

כולנו חברי מועצה אנחנו כן מנהיגים ולא מונהגים, אנחנו יושבים בתוך  

ספינה גדולה ובראש הספינה יש כמובן רב חובל, רב חובל ותיק 

ומנוסה, וכמו שאמרו הוא חכם ונבון, אז אני כמובן מברך את כולם 

 שיהיה בעזרת השם המשך עשייה והצלחה בעזרת השם.

 )מחיאות כפיים(

 תודה רבה לרב עופר ברבי. מימון בבקשה. ע:”רץ, רהי. פ

כב' הרב הראשי, כב' ראש העיר, חבריי למועצת העיר, החברים  מ. טולדנו:

הפורשים ובראשם ידידי וחברי הטוב אבררהם מועלם שזכיתי לשרת 
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איתו הרבה מאוד שנים, אדם ערכי מאוד, אדם שתרם רבות לעיריית 

פי שראש העיר אמר אתה לא נפרד קרית אתא ולתושבי קרית אתא. כ

מאתנו, אתה תישאר איתנו ונאחל לך בריאות טובה בעזרת השם עד 

120. 

 )מחיאות כפיים(

וכמובן את הפורשים האחרים, את יורם צברי, את איגור, אברהם  מ. טולדנו:

גרינבלום וכל החברים שפרשו, באמת הייתה לנו, היו לנו קדנציות 

לחברים החדשים שהצטרפו אלינו אני  מאוד מאוד פוריות, וכמובן

 מברך את כל החברים שנבחרו, הותיקים והחדשים. 

ואני מבקש גם לברך את עו"ד חיים מלכא שהרבה שנים אנחנו עובדים  

יחד, אדם משכמו ומעלה, מקצועי, מקצועי מאוד, מתמחה מאוד 

עוד  ברשויות מקומיות. וכפי שאמר ראש העיר אתה עוד תמשיך איתנו

 .120הרבה שנים. שיהיה לך בריאות ועד 

אני רוצה לומר עוד כמה דברים. אני גאה לשרת תחת מנהיגותו של  

 10-שנה חבר מועצה ו 20ראש העיר שלנו, יעקב פרץ, במשך, אני כבר 

שנים ממלא מקום וסגן, ואני רוצה לומר לכם שאני למדתי המון 

עת ובצנעה לאורך כל מיעקב, הוא מקבל החלטות בתבונה, בשיקול ד

 השנים. 

אני לא ראיתי אותו פעם אחת שהוא יושב כדי לקבל החלטה כשהוא  

כועס או משהו כזה, הכול בתבונה. וכפי שאמר חיים מלכא שהוא למד 

ממנו, גם אני לומד ממנו בכל תחום, באמת. באמת יישר כוח, יעקב, 

 ה.ונברך אותך על היבחרך ונאחל לכולנו חג אורים שמח. תוד

 )מחיאות כפיים(

 תודה רבה מימון.  ע:”י. פרץ, רה
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 הצהרת אמונים של חברי המועצה בנוסח שלהלן: .2

 "אני מתחייב לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את שליחותי במועצה"

אנחנו נעבור להצהרת אמונים של חברי המועצה. אני אקריא את  ע:”י. פרץ, רה

 ההצהרה וכל אחד מחברי המועצה יאמר מתחייב אני. 

"אני מתחייב לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את  

 שליחותי במועצה". מימון.

 מתחייב אני. מ. טולדנו:

 רואי. ע:”י. פרץ, רה

 מתחייב אני. ר. דוד:

 עטרה. ע:”י. פרץ, רה

 מתחייבת אני.  ברגר:-ע. מירב

 עמנואל. ע:”י. פרץ, רה

 מתחייב אני. ד ע. סולומונוב:”עו

 הרצל. ע:”י. פרץ, רה

 מתחייב אני. :. יהודהה

 מתחייבת אני. שלם:-ה. רובין

 )חברי המועצה מתחייבים להצהרת האמונים(

 מתחייב אני. תודה רבה. ע:”י. פרץ, רה

 

 העירבחירת סגנים ומ"מ ראש  .3

בחירת סגנים ומ"מ ראש העיר. סגן ראש העיר  3אנחנו עוברים לסעיף  ע:”י. פרץ, רה

ומ"מ ראש העיר מימון טולדנו. סגן ראש העיר אריה מייזלס. סגנית 

 נגד. תודה רבה.  4בעד. מי נגד?  12ראש העיר עדנה שטרניק. מי בעד? 

סגן ראש התקבלו ברוב קולות סגני ראשי העיר מימון טולדנו מ"מ,  

 בהצלחה לכולכם.  העיר אריה מייזלס, סגנית ראש העיר עדנה שטרניק.
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 ועדות העירייה, הרכבן ויושבי ראשן .4

ועדות העירייה, הרכבן ויושבי ראשן. כפי ששלחנו לכם ההרכב הוא  ע:”י. פרץ, רה

החברים מחברי מועצת העיר, וכמובן החלוקה  17בחלוקה שווה לכל 

 לן ההצעה:בוועדות השונות. לה

חברים. יו"ר מימון טולדנו. מח"ל שני נציגים: ראש  5ועדת כספים  

 נגד.  4קולות בעד,  12העיר. ש"ס אחד. ל' אחד. י' אחד. מי בעד? מי נגד? 

חברים. יו"ר ראש  6אנחנו עוברים לוועדה השנייה, ועדת מל"ח תמנה  

. ג' העיר יעקב פרץ. נציג מח"ל אחד. ש"ס אחד. אמת אחד. נץ אחד

 .אושר ברוב קולות נגד. 4בעד. מי נגד?  12אחד. י' אחד. מי בעד? 

שלוש. מח"ל שני נציגים. נץ אחד. י' -חברים. יו"ר רועי בן 4ועדת בטחון   

 . אושר ברוב קולותנגד.  4בעד. מי נגד?  12אחד. מי בעד? 

חברים. הנציגים הם מח"ל שניים. ל' אחד. ג' אחד. י'  5ועדת ביקורת  

 4בעד. מי נגד?  12. היו"ר מסיעת ג' סימון מושיאשווילי. מי בעד? אחד

 . אושר ברוב קולותנגד. 

חברים. מח"ל שני נציגים. ש"ס אחד.  5ועדת משנה לתכנון ובניה תמנה  

ל' אחד. עם אחד ויו"ר הועדה סגנית ראש העיר עדנה שטרניק. מי בעד? 

 . אושר ברוב קולותנגד.  4בעד. מי נגד?  12

חברים. היו"ר עדנה שטרניק. נציג אחד  5דת קליטת עליה תמנה וע 

בעד. מי  12י' אחד. מי בעד? -ל', נציג נץ. נציג לעם. ו-למח"ל, נציג אחד ל

 . אושר ברוב קולות נגד. 4נגד? 

חברים. מח"ל נציג אחד. ש"ס נציג אחד. ג' נציג אחד.  3ועדת הנחות  

 נגד.  4בעד. מי נגד?  12היו"ר הוא הרב עופר ברבי מש"ס. מי בעד? 

חברים. היו"ר מימון טולדנו. מח"ל  4בטיחות בדרכים, הועדה תמנה  

בעד. מי  12נציג אחד. נץ נציג אחד. עם נציג אחד. י' נציג אחד. מי בעד? 

 . אושר ברוב קולות נגד. 4? נגד
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חברים. היו"ר אריה מייזלס. מח"ל שני נציגים.  5הועדה לקידום הילד  

 4בעד. מי נגד?  12ט"ב נציג אחד. נץ נציג אחד. י' נציג אחד. מי בעד? 

 . אושר ברוב קולות נגד.

חברים. היו"ר עטרה ברגר. מח"ל שני נציגים.  5ועדת מכרזים תמנה  

 4בעד. מי נגד?  12מת נציג אחד. נץ נציג אחד. מי בעד? ט"ב נציג אחד. א

 . אושר ברוב קולות נגד.

שלוש. מח"ל אחד. נץ -חברים. היו"ר רועי בן 3הנצחת זכר נרצחי טרור  

 . אושר ברוב קולות נגד. 4בעד. מי נגד?  12אחד. י' אחד. מי בעד? 

נציגים.  חברים. היו"ר אריה נחום. מח"ל שני 4הועדה לאיכות הסביבה  

אושר ברוב  נגד. 4בעד. מי נגד?  12אמת נציג אחד. י' נציג אחד. מי בעד? 

 . קולות

חברים. תעמוד בראשה עטרה ברגר וראש העיר. מח"ל  5ועדת חינוך  

 12שני נציגים. ט"ב נציג אחד. אמת נציג אחד. עם נציג אחד. מי בעד? 

 . אושר ברוב קולות נגד. 4בעד. מי נגד? 

חברים. יעמוד בראש הועדה אריה מייזלס. ט"ב  3הסמים  מאבק בנגע 

אושר ברוב  נגד. 4בעד. מי נגד?  12אחד. נץ אחד. י' אחד. מי בעד? 

 . קולות

שלוש. מח"ל נציג -חברים. יעמוד בראש הועדה רועי בן 3מיגור אלימות  

אושר  נגד. 4בעד. מי נגד?  12אחד. נץ נציג אחד. י' נציג אחד. מי בעד? 

 אני מודה לכולם. אישרנו את החלטות, . קולותברוב 

 רגע, אני רוצה להתייחס לועדות.  צ. אסולין:

 אישרנו. ע:”י. פרץ, רה

 לא, אני רוצה להתייחס בבקשה. צ. אסולין:

 אתה רשאי להתייחס. בבקשה. ע:”י. פרץ, רה

למה יש  5קודם כל אני מבקש לקבל הסבר מדוע יש ועדות, אם המודל  צ. אסולין:

? ובועדות לדעתי, שוב פעם, יו"ר ועדת 4או  3בוועדות מסוימות רק 
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ביקורת בדרך כלל הוא צריך להיות יו"ר הסיעה הגדולה באופוזיציה. זו 

 לא חובה דרך אגב, אבל אפשר, אבל צריך לבדוק את הסוגיה הזאת. 

כמו תכנון ובניה אני רואה, אני חושב שהסיעות שהן הסיעה ב' בוועדות  

סיעות, לא מיוצגות בצורה  9השנייה והסיעה השלישית בגודלן מתוך 

הוגנת בקטע הזה. לכן אני מלין על כך, צריכים לבדוק את הסוגיה 

הזאת אם אנחנו צריכים להיות בוועדה לתכנון ובניה או לא צריכים 

 8אבל נתת לי  ני הצבעתי נגד בכל אופן. להיות. לכן הצבענו נגד. א

 נציגים. איך יכול להיות?  9נציגים ויש לי 

 נציגים.  8תספור, יש לך  ע:”י. פרץ, רה

לקידום הילד יש לי אחד. הועדה למיגור אלימות עוד אחד. המאבק  צ. אסולין:

 בנגע הסמים עוד אחד. הנצחת נרצחי הטרור אחד.

 אחר כך נבדוק את זה, אם יהיה חסר לך אחד נביא את זה לתיקון.  ע:”י. פרץ, רה

 נציגים.  9לא, יש לי יותר.  צ. אסולין:

נציגים. לא חשוב, אנחנו נבדוק את זה אחר כך. טוב. כל ועדות  8יש לך  ע:”י. פרץ, רה

 החובה שהקראנו כאן הן ועדות חובה עפ"י חוק. כן בבקשה.

כמו שציון אמר, יו"ר ועדת ביקורת צריך להיות למיטב ידיעתי,  שלם:-ה. רובין

מהאופוזיציה, אז רשום לי שציון, אה אוקי. בסדר גמור. סימון, למיטב 

 הבנתי הצבעת בעד. האם אתה באופוזיציה?

 למה לא? ס. מושיאשווילי:

 אני שואלת. פשוט הייתי,  שלם:-ה. רובין

לה. את תבחני את זה. לא, אנחנו לא מתנהלים עכשיו בשאלות הא ע:”י. פרץ, רה

 הלאה.

 

 אצילת תפקידים וסמכויות חתימה למנכ"ל .5

אנחנו עוברים לסעיף הבא, אצילת תפקידים וסמכויות חתימה למנכ"ל  ע:”י. פרץ, רה

 העירייה כמתחייב. 
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אני רק רוצה את היועצת המשפטית אם היא יכולה לתת לי אבחנה  שלם:-ה. רובין

ה זה קואליציה. כי אם אני רואה בנושא הזה מה זה אופוזיציה ומ

דמות ונחמדה, יצא לי לדבר איתו, אבל הוא בקואליציה, אז איך הוא 

 יו"ר ועדת ביקורת? 

 טוב, בבקשה תפני אלי. אני יו"ר הועדה כאן.  ע:”י. פרץ, רה

 אוקי. שלם:-ה. רובין

נו ורק איתי מדברים. זהו. נגמר הזמן לזכות הדיבור. בבקשה, אנח ע:”י. פרץ, רה

בסעיף הבא אצילת סמכויות למנכ"ל. זכויות החתימה בשם ראש העיר 

לחוק הרשויות המקומיות בחירת ראש הרשות  17מכוח הוראות סעיף 

, לצורך מילוי סמכויות רחבות ראש 1975-וסגניו וכהונתם, תשל"ה

לפקודת העיריות בדבר חתימה על  203-ו 191העיר לפי הוראות סעיף 

 במקום ראש העיר ולצד חתימת גזבר העירייה. מסמכי תשלום ואחרים

האצלת סמכויות ראש העיר בדרך כלל ופעולותיו, לרבות ענייני כוח  

אדם ולרבות חתימתו על דרישות ו/או מינויים ולפי חוקי העזר של 

לחוק הרשויות המקומיות בחירת  17העירייה בשמו ובמקומו לפי סעיף 

, האצלת תפקידים 1975-ראש הרשות וסגניו וכהונתם, תשל"ה

וסמכויות ע"י ראש העיר בכל הקשור בגביית ארנונה כללית, חובות, 

לחוק הרשויות המקומיות בחירת  17מים והיטלים, וזאת לפי סעיף 

 4בעד. מי נגד?  12. מי בעד? 1975-ראש הרשות וסגניו וכהונתם, תשל"ה

 אני מודה לחברים.. אושר ברוב קולות נגד.

 

העירייה בדירקטוריון החברה העירונית המשותפת ומתחם בתי מינוי נציגי  .6

 זיקוק

 (514279207)ח.פ. 

מינוי נציגי העירייה בדירקטוריון החברה העירונית  6אנחנו בסעיף  ע:”י. פרץ, רה

המשותפת ומתחם בתי הזיקוק. יש בבתי הזיקוק חברה משותפת 
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העיר נשר  לארבעת הרשויות מועצה אזורית זבולון, עיריית קרית אתא,

 והעיר חיפה. 

יש לנו נציגי דירקטוריון משותפים גם למפעלים עצמם, זה הוא מתחם  

מיוחד עפ"י החלטת השר ואני מבקש למנות את נציגי העירייה: יעקב 

שלוש. מר בנימין חזן, -פרץ, ראש העיר. ממלא מקומו יהיה רועי בן

 ד? מנכ"ל העירייה וממלא מקומו יהיה מהנדס העירייה. מי בע

 רק רגע, ברשותך. מי היה עד היום? צ. אסולין:

 אותו דבר.  ע:”י. פרץ, רה

 וחייבים לאשר את זה כל, צ. אסולין:

אושר נגד.  4בעד. מי נגד?  12כל קדנציה אנחנו מאשרים. כן. מי בעד?  ע:”י. פרץ, רה

 . ברוב קולות

 

 מתחם בז"ן מינוי נציג העירייה ומ"מ בוועדה המשותפת לתכנון ולבניה של .7

הוחלט למנות את נציגי העירייה במועצה המשותפת לתכנון ולבניה  ע:”י. פרץ, רה

במתחם בז"ן את ראש העיר מר יעקב פרץ וממלא מקומו ואת מהנדס 

 העיר מר שמעון דניאל כממלא מקום וכן מנכ"ל העירייה מר בני חזן. 

ש חברה כן, זה הועדה המשותפת, אני חוזר עליה כדי שלא נתבלבל. י 

משותפת וזה תאגיד נפרד, ובחברה המשותפת הנציג שלה הוא ראש 

שלוש. על זה אנחנו מצביעים פעם -העירייה וממלא מקומו רועי בן

 אחת.

לגבי הועדה המשותפת, ועדה לתכנון ובניה משותפת שבה יש את  

הרשויות פלוס כל נציגי הרשויות האחרות, עומד בני חזן ומהנדס העיר, 

אושר ברוב נגד.  4בעד. מי נגד?  12ציגים. אוקי? מי בעד? אלה שני הנ

 .קולות
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 קביעת מועדי ישיבות מועצת עיר מן המניין .8

קביעת מועדי ישיבות מועצת העיר מן המניין. הן כמובן יהיו, איך זה  ע:”י. פרץ, רה

נקרא? תחילת כל חודש ביום רביעי? בשבוע הראשון של כל חודש, 

 .19:00ביום רביעי בשעה בתחילת כל חודש, 

 ואני רוצה להציע את יום ראשון. צ. אסולין:

בסדר. אז אנחנו מציעים את יום רביעי בתחילת כל חודש, וציון מבקש  ע:”י. פרץ, רה

נגד. מי  4בעד. מי נגד יום רביעי?  12את יום ראשון. מי בעד יום רביעי? 

יום רביעי אושר נגד.  12בעד. מי נגד יום ראשון?  4בעד יום ראשון? 

 . אני מודה לכם. ברוב קולות

חבר'ה, אנחנו יוצאים לדרך מתוך תחושה של שיתוף פעולה. רק רגע, יש  

איזושהי הערה לפני שאני נועל את הישיבה, חיים? לא, זה בישיבה 

 הבאה, לא פה.

חבר'ה יקרים, בישיבה החגיגית הזאת אני מודה לכולם. שוב, עיריית  

משיך לעבוד בשיתוף פעולה מלא מתוך ראיה קרית אתא עבדה ות

ואחריות של התושב. אנחנו כאן למען תושבי קרית אתא ולכולם 

 בהצלחה. תודה רבה. הישיבה נעולה. 

 

 סוף הישיבה

 
 


